
Tijdens	de	vorige	jaarvergadering	kwam	de	vraag	naar	nieuwbouw
in	Tynaarlo	aan	de	orde.	Daarop	heeft	het	bestuur	een	oproep
gedaan	om	deel	te	nemen	aan	een	‘Nieuwbouwgroep’.
Deze	groep	bestaat	inmiddels	uit	Joachim	Peters,	Pieter	Jan	Kok,
Anita	Koops,	Tom	Pieters	en	Menno	Geerligs,	aangevuld	met
Jantinus	van	Rein	en	Jeroen	van	Onna	vanuit	het	bestuur.	Alle
deelnemers	zijn	vóórstander	van	nieuwbouw.
Het	bestuur	stelt	zich	vooralsnog	neutraal	op.	Immers,	de
voorstanders	laten	nu	van	zich	horen,	maar	het	is	ook	prima	als	je
geen	voorstander	bent	van	uitbreiding	van	het	dorp.

Daarom	is	door	de	nieuwbouwgroep	een	vragenlijst	gemaakt	om	te	inventariseren	of	er	draagvlak
is	voor	eventueel	nieuw	te	bouwen	woningen	in	ons	dorp.
De	vragenlijst	is	vrij	eenvoudig	opgesteld	met	hierin	13	meerkeuzevragen	en	3	open	vragen.	De
invuller	heeft	per	vraag	de	mogelijkheid	om	een	korte	toelichting	te	geven	op	het	antwoord.	De
vragenlijst	wordt	tevens	gedeeld	op	diverse	social	media	om	zoveel	mogelijk	inwoners	te
bereiken.	Daarnaast	wordt	er	een	QR-code	opgehangen	bij	de	Alldro	en	het	Brughoes.	Deze	is
met	een	mobiele	telefoon	te	scannen	waarna	je	uitkomt	bij	de	vragenlijst.

De	vragenlijst	staat	de	gehele	maand	februari	open	en	is	te	vinden	via	deze	link	of	kijk	op	de
website	tynaarlo-dorp.nl	als	je	de	gedrukte	versie	van	deze	nieuwslijn	ontvangt.	Ook	kunt	je	met
de	bijgaande	QR	code	deelnemen.

Doe	dit	gelijk	even!

In	maart	zullen	de	gegeven	antwoorden	worden	geanalyseerd.	In	de	volgende	Nieuwslijn	zullen
we	de	resultaten	plaatsen.

Daarnaast	is	de	nieuwbouwgroep	nog	op	zoek	naar	leden.
Jongeren	en	ouderen	zijn	nog	niet	vertegenwoordigd	en	de
verhouding	man/vrouw	is	ook	nogal	ongelijk…
Meld	je	dus	aan	via	tynaarlodorpsbelangen@gmail.com.

Namens	de	werkgroep	Nieuwbouw	Tynaarlo	alvast	hartelijk
dank	voor	jullie	medewerking.

Al	enige	tijd	geleden	heeft	Rebecca	Baldal	om	persoonlijke	redenen	het
bestuur	moeten	verlaten.
We	hebben	op	gepaste	wijze	afscheid	genomen	en	bedanken	Rebecca
hierbij	nogmaals	voor	haar	inzet	voor	Dorpsbelangen.
Graag	komen	we	op	de	volgende	jaarvergadering	weer	op	volle	sterkte.
Wil	je	je	inzetten	voor	het	dorp	in	relatie	tot	de	diverse	verenigingen	en
stichtingen,	de	gemeente,	de	provincie	en	voor	enkele	mooie	plekken	in
het	dorp	zoals	het	Bewonerspark	en	het	Natuurbad,	aarzel	niet	en	meld
je	aan	via	tynaarlodorpsbelangen@gmail.com!
Onze	huidige	voorzitter,	Jeroen	van	Onna	is	aftredend	en	herkiesbaar.

Er	is	een	werkgroep	opgericht	om	het	huidige	bestuur	van	de	VVV
Tynaarlo	aan	te	vullen	en	van	daaruit	de	toekomst	van	de	VVV	te
bepalen.	Deze	groep	bestaat	uit	Geert	Lubbers,	Wolter	Nienhuis,
Margreet	Matthijssen,	Anketrien	Schillhorn	van	Veen	en	Jantinus	van
Rein.	De	werkgroep	heeft	op	7	november	tijdens	het	voorzittersoverleg
van	alle	verenigingen	uit	Tynaarlo	een	presentatie	gegeven	over	de
eventuele	toekomst	van	de	huidige	VVV.	De	reacties	op	deze
presentatie	gaat	de	werkgroep	meenemen	om	het	voortbestaan	van	de
VVV	te	bepalen.	

Zoals	al	eerder	vermeld	in	een	voorgaande	nieuwslijn	zijn	we	met
de	gemeente	in	gesprek	gegaan	om,	na	het	verwijderen	van	de
speeltuin	in	Arlo,	een	nieuwe	speelvoorziening	in	het	dorp	te
realiseren.	In	dit	traject	bleek	een	nieuwe	voorziening	op	de	oude
plek	in	Arlo	de	beste	optie	te	zijn.	Deze	plek	zou,	gezien	het	lage
aantal	jonge	kinderen	in	de	wijk,	geschikt	moeten	zijn	voor		kinderen
uit	de	hogere	groepen	van	de	basisschool,	die	zelfstandig	naar	deze
plek	kunnen	gaan.	Hierop	hebben	we	contact	gezocht	met	de

buurtvereniging	Arlo	om	dit	af	te	stemmen	en	zijn,	in	samenspraak	met	de	gemeente,	een	aantal
opties	van	verschillende	leveranciers	uitgewerkt.

Hierbij	hebben	we	ervoor	gekozen	om	de	aanleg	binnen	het	door	de	gemeente	beschikbare
budget	te	bewerkstelligen	en	op	dit	moment	geen	bijdrage	uit	eigen	middelen	te	doen.	Dit
betekent	dat	er	twee	toestellen	aangekocht	kunnen	worden	en	bij	plaatsing	rekening	gehouden
wordt	met	eventuele	toekomstige	uitbreidingsmogelijkheden.	Na	de	beoordeling	van	de
aanbiedingen	zijn	drie	haalbare	opties	overgebleven.

De	opties	zijn	uitgewerkt	in	een	presentatie	voor	de	leerlingen	van
OBS	Het	Oelebred,	waarna	deze	gepresenteerd	zijn	aan	de	groepen
5	t/m	8.	De	kinderen	reageerden	erg	positief	en	enthousiast	over	de
te	realiseren	speeltuin.	Na	de	presentatie	hebben	de	kinderen	hun
stem	uit	kunnen	brengen	op	hun	favoriet.	Het	was	best	een
spannende	telling,	maar	uiteindelijk	bleek	één	optie	toch	net	iets
meer	stemmen	te	hebben	gekregen.
De	realisatie	van	deze	mooie	nieuwe	speeltuin	is	inmiddels	door	de
gemeente	in	opdracht	gegegeven.	De	levertijd	is	echter	nog	onzeker,	maar	we	hopen	dat	de
oplevering	eind	april	of	begin	mei	door	de	leverancier	voltooid	kan	worden.

In	de	vorige	nieuwsbrief	is	onze	leden	gevraagd	zich	te	melden	om
mee	te	denken	over	een	bestemming	voor	het	mozaïek.	Hiervoor
heeft	1	bewoner	zich	gemeld.	Graag	geven	wij	in	deze	nieuwsbrief
een	update	over	de	voortgang.

Inmiddels	hebben	we	contacten	gelegd	met	de	school	en	de	familie
van	de	kunstenaar	(de	kunstenaar	zelf	is	overleden).	Van	de	4	vogels
zijn	2	vogels	door	de	kunstenaar	geschonken	aan	zijn	kinderen.
Verder	is	de	uil	eigendom	van	de	school	en	ligt	deze	ook	opgeslagen
in	de	school.	De	laatste	vogel,	de	wielewaal,	ligt	op	de	gemeentewerf
in	Tynaarlo.	De	gemeente	is	eigenaar	van	de	wielewaal.	

De	school	wil	de	uil	in	of	rondom	de	school	plaatsen;	de	gemeente	heeft	geen	bestemming	voor
de	wielewaal,	maar	zou	het	mooi	vinden	als	deze	wel	een	bestemming	krijgt.	Dit	hoeft	vanuit	de
gemeente	niet	per	se	bij	de	uil	of	bij	de	school.

Vanuit	Dorpsbelangen	willen	we	ons	inzetten	om	een
bestemming	te	vinden	en	de	vorm	waarin	de	vogels
terugkomen	vast	te	stellen.	De	vogels	van	de	beide
kinderen	van	de	eigenaar	zijn	bijvoorbeeld	in	een	metaal
frame	geplaatst.	Een	contactpersoon	van	de	school,	de
bewoner	die	zich	gemeld	heeft	bij	Dorpsbelangen	en
Jolanda	Elema-Bak	namens	Dorpsbelangen	plannen	op
korte	termijn	een	afspraak	om	hierover	te	spreken.	

Graag	doen	we	nog	een	tweede	oproep.
Weet	je	nog	een	geschikte	locatie,	heb	je	kennis	van	en/of	ideeën	over	de	vorm	waarin	het
mozaïek	geplaatst	kan	worden	of	contacten	hierover,	dan	willen	we	je	vragen	dit	te	laten	weten
via	de	mail	op	tynaarlodorpsbelangen@gmail.com.

De	beukenrij	langs	de	Dorpsstraat	is	doorgetrokken	tot	en	met	de
overgang	naar	de	Berkenlaan.	Een	paar	jaar	geleden	is	er	tot
verdriet	van	veel	dorpsgenoten	een	aantal	karakteristieke	bomen
gekapt	voor	de	aanleg	van	de	rotonde.

Dorpsbelangen	heeft	dat	signaal	opgepakt	en	de	gemeente	bereid
gevonden	om	zeven	jonge	beukenbomen	te	planten	die	de
komende	jaren	dat	verlies	gaan	compenseren.

Helaas	is	op	het	perceel	van	Berkenlaan	2	(‘in	het	gat’),	het	hele
sparrenbosje	ten	prooi	gevallen	aan	de	letterzetter.	Dit	is	een
kevertje	dat	dodelijk	is	voor	naaldbomen	die	door	aanhoudende
droogte	zijn	verzwakt.

In	samenwerking	met	de	gemeente	heeft	Dorpsbelangen	ook	daar
nieuwe	aanplant	gedaan.

In	de	vorige	nieuwsbrief	hebben	we	aangegeven	dat	we	in
verband	met	het	25	jarig	jubileum	van	het	Natuurbad	(het
is	dit	jaar	25	jaar	geleden	dat	de	dorpsbewoners	van
Tynaarlo	een	deel	van	het	Natuurbad	hebben	gekocht		en
dit	hebben	ondergebracht	bij	Vereniging	Dorpsbelangen
Tynaarlo)	een	speeltoestel	laten	plaatsen.
Op	21	oktober	vorig	jaar	was	het	zover	en	is	het
waterspeeltoestel	geplaatst.	We	zijn	ontzettend	blij	met	en
trots	op	dit	toestel.	Wat	ons	betreft	een	enorme	aanwinst
voor	ons	prachtige	natuurbad.	Dat	vinden	niet	alleen	wij,
maar	bleek	ook	uit	de	vele	reacties	op	Facebook	naar
aanleiding	van	ons	bericht.

	
Het	waterspeeltoestel	is	gekeurd	op	2	december	vorig	jaar	en	wij	wachten	nu	op	de
terugkoppeling.	Zodra	wij	de	certificaten	binnen	hebben,	mag	het	toestel	ook	daadwerkelijk
worden	gebruikt.	Hierover	zullen	wij	direct	communiceren	op	Facebook	en	in	de	volgende
nieuwslijn.
Regelmatig	zien	en	horen	wij	dat	er	al	kinderen	spelen	met	het	toestel.	Wij	snappen	dit	uiteraard,
maar	willen	jullie	toch	verzoeken	hiermee	te	wachten	tot	het	toestel	officieel	is	gecertificeerd.
Ook	via	deze	nieuwslijn	willen	we	de	provincie	Drenthe	nogmaals	hartelijk	danken	voor	de
financiële	bijdrage	aan	dit	prachtige	toestel.

Van	20	t/m	24	september	2023	wordt	het	EK	wielrennen
georganiseerd	in	Drenthe.	Op	zondag	24	september	komen
de	elite	mannen	in	actie	over	een	koers	van	bijna	200	km.
Tijdens	deze	route	is	Tynaarlo	een	van	de	vele
doorkomstplaatsen.	Dit	zal	worden	uitgezonden	in
verschillende	landen.	Er	wordt	geschat	dat	er	ongeveer	25	miljoen	mensen	het	evenement	zullen
volgen	via	tv/media.	Als	er	personen,	groepen	of	verenigingen	zijn	die	van	deze	gelegenheid
gebruik	willen	maken	om	Tynaarlo	te	presenteren	in	welke	vorm	dan	ook,	wil	de	vereniging
Dorpsbelangen	daar	graag	in	coördineren.
Geef	je	ideeën	of	voorstellen	gerust	door	aan	een	van	de	bestuursleden	of	stuur	een	e-mail.

De	bestrating	van	de	zuidkant	van	de	Brink	heeft	er	lange	tijd	heel
slecht	bijgelegen.	Eind	november	kwam	de	gemeente	met	het
bericht	dat	dit	stuk	herbestraat	ging	worden.	Het	plan	was	dat	nieuw
aan	te	voeren	stenen	in	keperverband	zouden	worden	gelegd.	Dus
zoals	de	Schoolstraat	aan	oostkant	van	de	Brink	twee	jaar	geleden
is	vernieuwd.	Wij	hebben	aangegeven	graag	de	antieke,
karakteristieke	stenen	terug	te	zien	en	dan	ook	in	het	klassieke
halfsteensverband.	Alleen	het	laatste	stukje	wordt,	vanwege

breekverliezen	met	nieuw	aangevoerde	stenen	gelegd.	De	betonranden	langsde	zijkanten	zijn
iets	verdiept	gelegd,	zodat	die	straks	niet	meer	zichtbaar	zijn,	terwijl	de	straat	er	toch	mooi	stevig
in	ligt.	Wederom	een	prachtig	resultaat	in	een	fijne	samenwerking	met	de	gemeente!

Begin	januari	heeft	er	een	afschuwelijk	ongeluk	plaatsgevonden	op	de
Berkenlaan.	Ondanks	dat	er	geen	enkel	verband	zit	tussen	het	ongeluk	en
de	verkeersveiligheid	van	deze	weg,	heeft	dit	voorval	de	discussie	over	de
veiligheid	van	het	stuk	Berkenlaan	vanaf	de	Kortbree	/	Lindenstraat	en	de
bocht	op	de	Berkenlaan	richting	de	rotonde	doen	aanwakkeren.
Dorpsbelangen	is	vanwege	deze	discussie	op	eigen	initiatief	in	gesprek
gegaan	met	de	verkeersdeskundige	van	de	gemeente	Tynaarlo.

Er	zijn	met	betrekking	tot	het	betreffende	stuk	Berkenlaan	en	de	bocht	2
problemen,	te	weten:

Er	wordt	ervaren	dat	er	te	hard	wordt	gereden.
In	de	bocht	van	de	Berkenlaan	richting	de	rotonde	nemen	automobilisten	regelmatig	de
binnenbocht	waardoor	het	tegemoetkomend	verkeer	geconfronteerd	wordt	met	een
verkeersvoertuig	op	de	eigen	weghelft.			

Wat	betreft	de	snelheid.	Uit	metingen	blijkt	dat	slechts	een	klein	percentage	automobilisten	harder
dan	de	toegestane	30	km	per	uur	rijdt.	Hierbij	rijst	wel	direct	de	vraag	of	30	km	per	uur	een
geschikte	snelheid	is	voor	deze	bocht.

De	bewoners	van	het	stuk	Berkenlaan	parkeren	hun	auto’s	reeds	bewust	aan	de	straatkant	om	zo
een	lagere	snelheid	af	te	dwingen.	Dit	leidt	er	toe	dat	de	snelheid	over	het	algemeen	wat	lager
ligt,	maar	dat	heeft	helaas	de	problemen	niet	(volledig)	opgelost.

De	onderstaande	opties	zijn	met	de	verkeersdeskundige	besproken.	De	reactie	van	de
verkeersdeskundige	is	cursief	weergegeven.

Het	aanbrengen	van	een	doorgetrokken	streep.
Een	doorgetrokken	streep	wordt	gehanteerd	bij	een	60,	80	of	100	kilometerweg	en	kan	niet	in
een	30	km	zone	gehanteerd	worden.
Het	plaatsen	van	blokkades.
De	bewoners	hebben,	door	hun	auto’s	te	parkeren,	reeds	blokkades	geplaatst	en	dat	heeft	de
situatie	niet	(volledig)	opgelost.
Er	is	geen	aanleiding	om	aan	te	nemen	dat	het	plaatsen	van	andere	(vaste)	blokkades	meer
toegevoegde	waarde	gaat	hebben.
Het	plaatsen	van	borden	waarop	verkeersdeelnemers	gewaarschuwd	worden	voor	de
verkeerssituatie.
Zo’n	95%	van	de	gebruikers	van	dit	gedeelte	van	de	Berkenlaan	komt	uit	het	dorp	zelf	en	rijdt
regelmatig	over	dit	stuk	weg.	Het	blijkt	dat	verkeersdeelnemers	die	vaker	hetzelfde	stuk	rijden
borden	waarop	zij	geattendeerd	worden	niet	opvallen.
Een	lagere	snelheid	toestaan.
Alleen	in	specifieke	situaties	kan	een	lagere	toegestane	snelheid	gehanteerd	worden.

Kortom,	er	zijn	vanuit	de	kant	van	de	verkeersdeskundige	geen	mogelijkheden.	Om	deze	reden
willen	we		aan	de	bewoners	die	in	de	Berkenlaan	rijden,	verzoeken	attent	te	zijn	op	de	snelheid
en	met	name	in	de	bocht	er	acht	op	te	slaan	om	op	de	eigen	weghelft	te	blijven.

We	zien	regelmatig	kinderen	en	volwassenen	onverlicht	fietsen	rond
schemertijd,	maar	ook	in	het	donker.	We	hebben	de	school	gewezen	op	een
website	van	de	provincie	Drenthe	waarop	subsidiemogelijkheden	voor
onderwijs	rondom	verkeersveiligheid	staat	aangegeven	(hierop	werden	we
door	de	verkeersdeskundige	gewezen).	Verder	willen	we	bewoners	er	ook
heel	graag	op	attenderen	dat	met	onvoldoende	of	zonder	verlichting	fietsen
gevaarlijk	is.

Op	de	volgende	donderdagen	in	2023	wordt	het	oud
papier	opgehaald	van	deur	tot	deur	in	Tynaarlo:

-	19	januari
-	9	maart
-	11	mei
-	6	juli
-	7	september
-	2	november
-	14	december
	

Facebook Instagram tynaarlo-dorp.nl

Van	en	voor	Tynaarlo	! Bekijk	de	webversie

Redactioneel
Voor	u	ligt	de	eerste	uitgave	van	de
Nieuwslijn	in	2023.	Naast	een	update	van
de	activiteiten	van	Dorpsbelangen	en
belangrijke	dingen	die	in	ons	dorp	spelen,
bevat	deze	nieuwslijn	tevens	de	uitnodiging
voor	de	algemene	ledenvergadering.
Gelukkig	kan	deze	jaarvergadering	ook	dit
jaar	weer	fysiek	plaatsvinden	in	De	Spil.
We	kijken	uit	naar	jullie	komst!
	

Contact
e-mail:
tynaarlodorpsbelangen@gmail.com

Secretaris:
Mijke	Darwinkel
Dorpsstraat	45
06-46201171

Ledenadministratie:
Jolanda	Elema-Bak
penningmeesterdbtynaarlo@gmail.com

Uitnodiging	Algemene	Ledenvergadering
Het	bestuur	van	Vereniging	Dorpsbelangen	Tynaarlo	nodigt	alle	leden	uit

voor	de	jaarlijkse	Algemene	Ledenvergadering	op:	

Maandag	13	maart	2023	om	20:00	uur	in	De	Spil

Voor	onze	leden	staan	de	vergaderstukken	onderaan	in	deze	Nieuwslijn.

Activiteitenbudget
Elk	jaar	ontvangt	Dorpsbelangen	Tynaarlo	van	de	gemeente	een	activiteitenbudget.	Dit	budget
is	bedoeld	voor	verengingen,	stichtingen	of	initiatiefnemers	van	ons	dorp	die	een	activiteit	voor
hun	leden	/	dorpsgenoten	organiseren.	De	doel	van	deze	activiteiten,	zo	omschrijft	de	gemeente
het	zelf,	is	om	te	zorgen	voor	reuring	in	het	dorp.	
Het	budget	voor	2021	–	2022	is	in	verband	met	Corona	verdubbeld	ten	opzichte	van	eerdere
jaren.	Dorpsbelangen	dient	toe	te	zien	op	het	naleven	van	de	regels	en	dat	alle	doelgroepen
binnen	het	dorp	worden	vertegenwoordigt	in	de	activiteiten.	
Het	budget	voor	2021-	2022	is	reeds	verdeeld.	Het	is	verdeeld	onder	de	jeugdsoos,	meerdere
activiteiten	van	het	75	jarig	jubileum	van	SVT,	de	TOC,	een	avond	die	georganiseerd	gaat
worden	voor	de	volwassenen	en	een	avond	die	georganiseerd	gaat	worden	voor	de	bovenbouw
van	de	lagere	school.	
Voor	het	jaar	2022	–	2023	wordt	een	nieuw	activiteitenbudget	ter	beschikking	gesteld.	Hierover
ontvangen	wij	in	juli	–	augustus	informatie.	Verenigingen	en	/	of	initiatiefnemers	die	een	activiteit
organiseren	voor	één	of	meerdere	doelgroepen	uit	ons	dorp	en	graag	in	aanmerking	willen
komen	voor	een	bijdrage,	verzoeken	we	te	melden	bij	Jolanda	Elema-Bak,	Penningmeester	van
Dorpsbelangen.	Dit	kan	eventueel	per	mail

Werkgroep	Nieuwbouw	Tynaarlo

Bestuurslid	gezocht!

Voortbestaan	VvV	Tynaarlo

Nieuwe	speeltuin	in	Arlo

Mozaïek	van	het	fietsenhok	oude	basisschool

Nieuwe	aanplant	Dorpsstraat/Berkenlaan

Waterspeeltoestel	bij	het	natuurbad

EK	Wielrennen	2023

Herbestrating	Brink

Verkeerssituatie	bocht	Berkenlaan	nabij	rotonde

Verlichting	fietsers

Ophalen	oud	papier	in	Tynaarlo

Agenda	Jaarvergadering	-	13	maart	2023
Locatie:	De	Spil	(20.00	uur)	
1.	 Opening	
2.	 Vaststellen	agenda	
3.	 Notulen	21-11-2022	&	Actielijst	
4.	 Mededelingen	en	ingekomen	stukken	
5.	 Jaarverslag	2022	
6.	 Financieel	verslag	2022	
7.	 Verslag	van	de	kascommissie	

-	Benoeming	kascommissielid	2023
-	Decharge	bestuur	over	2022	
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Jaarverslag	2022
De	meesten	van	ons	hebben	het	waarschijnlijk	al	verdrongen,	maar	begin	2022	hadden	we	nog
te	maken	met	coronarestricties.	Helaas	was	er	geen	vorst	om	van	onze	mooie	ijsbaan	te
genieten	en	elkaar	daar	te	ontmoeten.	Eind	februari	werden	we	opgeschrikt	door	de	Russische
inval	in	Oekraïne.	Onvoorstelbaar	en	verdrietig,	maar	het	bracht	ook	mooie	initiatieven	onder	de
Tynaarloërs	naar	boven:	de	één	stortte	zich	op	het	bewerken	van	de	media	om	belangrijke
verhalen	over	te	brengen,	zoals	van	de	inmiddels	bekende	boer	Kees	Huizinga,	de	ander	ving
vluchtelingen	op	(en	nog	steeds)	en	weer	anderen	organiseerden	transporten	met
hulpgoederen.	Waar	een	klein	dorp	groot	in	kan	zijn!

De	jaarvergadering	kon	dankzij	het	opheffen	van	de	coronamaatregelen	gelukkig	weer	eens
fysiek	plaatsvinden,	zij	het	wat	later	dan	gebruikelijk.	Naar	aanleiding	van	de	jaarvergadering	is
een	werkgroep	Nieuwbouw	Tynaarlo	gevormd,	waarover	elders	in	deze	Nieuwslijn	meer.	Tevens
is	er	een	periodiek	overleg	ingesteld	tussen	De	Spil,	SVT	en	Dorpsbelangen.

Ook	de	AED	herhalingscursus	kon	weer	worden	georganiseerd	en	niet	voor	niets,	want	er	is
afgelopen	jaar	in	Tynaarlo	weer	een	oproep	geweest.	Voor	de	AED	bij	de	school	is	er	een
nieuwe	kast	aangeschaft	en	het	reguliere	onderhoud	aan	de	AED’s	is	gepleegd.

Het	75	jarig	bestaan	van	SVT	hebben	we	op	fantastische	wijze	samen	met	het	hele	dorp
gevierd.	Het	Tynaarlo	1200	feest	hebben	we	echter	nog	altijd	tegoed!

Er	is	wederom	door	vele	dorpelingen	enorm	genoten	van	het	Natuurbad.	Soms	mopperen	we
wat,	maar	het	moet	gezegd	dat	we	dit	jaar	gelukkig	weinig	problemen	hebben	gehad	met
ongewenst	gedrag,	afval	en	illegale	vissers.	Wat	is	dit	toch	een	prachtige	locatie	in	het	dorp!	In
het	Natuurbad	is	weer	snoeionderhoud	gepleegd	en	is	nog	wat	jonge	aanplant	gedaan.	In
samenwerking	met	Landschapsbeheer	Drenthe	en	OBS	Het	Oelebred	zijn	nestkastjes
opgehangen.	Dit	heeft	als	doel	om	de	eikenprocessierups	terug	te	dringen	en	de	biodiversiteit	te
bevorderen.	Het	was	een	groot	succes,	want	in	8	van	de	9	kastjes	zat	een	vogelfamilie.	Daarom
zal	in	2023	het	aantal	kastjes	met	nog	eens	10	worden	uitgebreid.	Dit	jaar	hebben	we	extra
aandacht	gehad	voor	de	waterkwaliteit	van	het	Natuurbad.	Deze	is	nog	altijd	dik	in	orde,	maar
wordt	wel	negatief	beïnvloed	door	het	voeren	van	vissen	door	met	name	karpervissers	en	het
laten	zwemmen	van	honden.
Het	Natuurbad	bestond	dit	jaar	25	jaar	en	bij	gelegenheid	daarvan	hebben	we,	dankzij	een
mooie	subsidie	van	de	provincie	Drenthe,	een	prachtig	waterspeeltoestel	laten	plaatsen	en
hopen	hier	nog	vele	jaren	van	te	kunnen	genieten.

De	ledenadministratie	is	volledig	opgeschoond.	Er	zijn	momenteel	454	van	de	680	huishoudens
in	Tynaarlo	lid.	Dit	is	een	mooi	aantal,	maar	omdat	wij	het	liefste	zoveel	mogelijk	dorpelingen
vertegenwoordigen	doen	we	in	2023	een	extra	ledenwerfactie	en	wordt	deze	eerste	Nieuwslijn
van	dit	jaar	onder	alle	inwoners	verspreid.

Zoals	ieder	jaar	zijn	nieuwe	bewoners	in	het	dorp	door	ons	bezocht	met	een	welkomsttas	met
allerhande	informatie	over	Tynaarlo,	met	als	resultaat	nieuwe	leden	voor	Dorpsbelangen	en
hopelijk	ook	voor	andere	verenigingen.

Ongeveer	halverwege	dit	jaar	heeft	Rebecca	Baldal	helaas	vervroegd	afscheid	moeten	nemen
van	het	bestuur.	We	hebben	besloten	om	niet	tussentijds	vervanging	voor	haar	te	zoeken.

Voor	de	bestaande	speelplek	in	de	Arlo	is	overeenstemming	bereikt	over	nieuw	te	plaatsen
toestellen.	Dit	zal	in	2023	worden	gerealiseerd.

Dit	jaar	is	ook	een	nieuwe	website	gebouwd	die	er	weer	helemaal	bijdetijds	uitziet	en	veel	meer
flexibiliteit	geeft	om	dingen	te	plaatsen.	www.tynaarlo-dorp.nl	
We	vragen		alle	bewoners	om	er	zoveel	mogelijk	aan	bij	te	dragen	deze	actueel	te	houden	en
ook	om	evenementen	aan	te	dragen	voor	de	agenda.
Naast	Facebook	zullen	we	dit	jaar	ook	via	Instagram	te	vinden	zijn	op	de	sociale	media.	De	links
hiervoor	vindt	u	onderaan	de	nieuwslijn.

Aan	het	bewonerspark	is	regulier	onderhoud	gepleegd.	We	zitten	met	het	bewonerspark	in	een
fase	dat	de	natuur	‘even’	zijn	werk	moet	doen.	We	zien	daar	al	de	resultaten	van	in	een
toenemende	diversiteit.	Voor	2023	hebben	we	wel	een	paar	leuke	ideeën	trouwens!

Na	twee	jaar	voorbereiding	met	de	gemeente	zijn	langs	de	Dorpsstraat/Berkenlaan	zeven	jonge
beuken	geplaatst	die	de	komende	jaren	de	toegang	tot	Tynaarlo	weer	verder	gaan	verfraaien.

We	hebben	het	jaar	uiteindelijk	afgesloten	met	een	korte	vorstperiode,	zodat	de	liefhebbers	toch
nog	hebben	kunnen	schaatsen	en	hebben	kunnen	genieten	van	het	prachtig	opgeknapte
Ieshokkie!

Als	bestuur	hebben	we	het	afgelopen	jaar	gelukkig	weer	op	een	normale	manier	regulier	kunnen
vergaderen	en	hopen	we	dat	ook	het	komende	jaar	door	te	kunnen	zetten,	zodat	we	weer	veel
goede	zaken	voor	het	dorp	kunnen	realiseren.

Financieel	overzicht	2022	en	Begroting	2023
Onderstaande	cijfers	zijn	onder	voorbehoud	van	controle	kascommissie	gepubliceerd.

Download	de	vergaderstukken	als	PDF

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	e-mails	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u
zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	noreply@tynaarlo-dorp.nl	toe	aan

uw	adresboek.
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